
Dagsorden og referat Dato: 01.06.23 Tid: 17.30-20.00

Sted: Årsberetning på
mediateket, bagefter
bestyrelsesmøde i
mødelokalet

Mødedeltagere:
Christian Lagoni
Claus Bisgaard
Eline Crossland
Kasper Høegh Stjernvik
Lise Bach-Sørensen
Noor Hanna

Anne Rafn

Kåre Printz Ringbæk
Susie Søndergaard

Referent: Vælges på mødet
Mødeleder: Lise Bach-Sørensen

Afbud:
Ellen Eskelund
Christian Lagoni
Kasper Høegh Stjernvik
Noor Hanna
Susie Søndergaard

Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger
Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendt

Nyt fra/meddelelser:
Formanden
Ledelsen
Medarbejdere
Elevrådet

Orientering Formanden
Bestyrelsen var repræsenteret til Birgittes reception, det gik som
planlagt.
Formanden deltog i skolerådsmøde:

- ny serviceaftale med ejendomsservice med ny guideline
om serviceniveau

- Randers Fælles Elevråd fortalte om arbejde med puffbars
mm



Ledelsen
Arbejdstilsynet på besøg 26/4, møder med ledelse, AMR mm.:

- Høring i forhold til procesventilation i madkundskab => der
kommer et påbud

- Fokus på psykisk arbejdsmiljø (vold, fastholdelser,
sprogbrug) Skolen har fået tilbud om en aftale om
forbedring på dette felt, hvor der arbejdes med registrering
af disse hændelser, i samarbejde med arbejdstilsynet -
fristen bliver 6 mdr.

- Der kommer ikke påbud på indeklima, tallene er ikke ‘ringe’
nok. Vi kan vælge at se mere på “generende
temperaturforskelle”.

Skriftlige prøver for 9.klasse er afholdt, og de mundtlige er i gang.

Skemalægningen er i gang. Der kommer praktiske hold for
udskolingen.

Kontakt med ungdomsuddannelserne om fagkurserne - evaluering
til august, derefter aftales næste års forløb.

Afskedsreception for Birgitte, men også afsked med Mette.

Der er ikke mulighed for opstart af nye sager i PPR indtil efter
sommerferien.

Medarbejdere
Nyt skema udlagt + klar til næste skoleårs fordeling.

Elevrådet
Starter issalget i morgen. Der sælges is på udvalgte dage i juni.



Ansættelsesudvalget v/Lise Orientering Drøftelse af processen. Stillingen genopslås.

Årshjul for principper v/Anne Beslutning Det er en god ide.
Anne & Ellen må meget gerne lave et udkast.

Lejrskole og diæter v/Anne Beslutning Mødet er ikke beslutningsdygtigt, men punktet drøftes.

Der opkræves i dag 75 kr. Det kan give mening at hæve beløbet til
f.eks. 120 - 150 kr. da 75 kr ikke dækker den reelle udgift tl kost.

Randers Fælles Elevråd v/Lise Orientering og diskussion Arbejde med snus/puff bars - fælleselevrådet vil gerne drive
arbejdet med at begrænse disse ting. De vil også gerne oplyse
forældrene.

Der har været en ude på skolen fra SSP og forklare
udskolingseleverne om disse rusmidler.

Det er ikke ledelsens/lærernes indtryk, at problemet er udbredt i
skoletiden.

Fælleselevrådet spørger, hvilken indsats der er relevant. Holdningen
i bestyrelsen er, at problemet i skoleregi ikke er så stort -
forældre-indsatsen er måske mere interessant.

Ellers skal problemet nok behandles, hvis det bliver aktuelt igen.

Samarbejde med Stevnstrup Løbet
v/Annette Abild

Orientering og dialog Udskydes til mødet efter sommerferien.

Evt.
Oplæsning af referat Godkende referat


